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المیادین مطرح کرد 

ائتلاف دریایی ایران و كشورهای عربی؛ 
پایان سلطه گری آمریکا بر منطقه

یک رسانه عربی در گزارشی به اخبار منتشر شده درخصوص تشکیل 
ائتلاف دریایی میان ایران و چند کشور عربی و پیامدهای آن برای آمریکا 

و رژیم صهیونیستی پرداخت.
شبکه المیادین در گزارشی نوشت که اعلان تشکیل ائتلاف بین المللی از سوی 
تهران علی رغم تحریم های غرب و در ســایه پیشرفت صنعت نظامی و رونمایی از 
نســل جدید پهپاد و موشک نقطه زن مانند موشک های »خیبر« و »فتاح«، برگ 
برنده ای برای این کشور به شمار می رود و نشان دهنده قدرت بازدارندگی بی سابقه 
ایران در منطقه است و همین امر باعث شد که فرمانده ناوگان پنجم آمریکا سکوت 

خود را بشکند و به طور علنی و گزنده از این گام انتقاد کند.
در این گزارش آمده اســت که ایران علی رغم تحریم های غربی و آمریکایی با 
گام های محکم و ثابت در حال پیشــرفت است و به طور همزمان تحرکاتی انجام 
داده است که تحولات دیپلماتیک سریع درخصوص کشورهای منطقه  ایجاد کرده 
است، این تحرکات منجر به نگرانی گسترده آمریکا شده است، آمریکایی که پیش 
از این به تنهایی بر منطقه سیطره داشت، همین امر باعث شد که آنتونی بلینکن، 
وزیر خارجه آمریکا شــتاب زده به منطقه بیاید تا شــاید بتواند بخشی از نقش از 

دست رفته آمریکا را بازگرداند.
نویســنده آورده است: سردرگمی و شتابزدگی آمریکا در منطقه به خاطر این 
است که برخی کشورهای عربی و حاشیه خلیج فارس)فارس( گام های عملی برای 
ایجاد شراکت با ایران و محافظت از خود اتخاذ کرده اند زیرا بعد از سال های زیاد 
متوجه فریبکاری های آمریکا شده اند؛ آمریکایی که تلاش می کرد عربستان را قانع 
کند تا با رژیم صهیونیستی سازش کند. بزرگ ترین نگرانی آمریکا زمانی نمایان شد 
که تهران و ریاض با هم توافق کردند و روابط دیپلماتیک خود را گسترش دادند، 
همچنین اخیرا گزارش هایی مبنی بر تلاش برای تقویت روابط ایران و مصر منتشر 
شده است و همه این تحولات برای آمریکا و رژیم صهیونیستی نگران کننده است.
در بخش دیگری از این گزارش آمده اســت: بعد از تجربه عملی، کشورهای 
عربی به این درک رســیدند که نباید تمام تخم مرغ های خود را در یک سبد قرار 
دهند و دولت آمریکا دیگر چتر حمایتی آنها نیست و بهتر است مشکلات خود با 
ایران را حل کنند و به دنبال منافع مشترک گسترده تری باشند. آنها متوجه شدند 
که دل بســتن به وعده های توخالی آمریکا بی نتیجه است به همین دلیل به فکر 
حل کردن مشکلات خود با ایران افتادند و امضای توافقات میان کشورهای عربی 

و روسیه و چین در همین راستا انجام شد.
در ادامه این گزارش آمده اســت که آمریکا تمام توان خود را به کار خواهد 
گرفت تا اجازه ندهد ائتلاف جدید میان ایران و کشورهای عربی تشکیل شود اما با 
توجه به تحولات جدید واشنگتن موفق به این کار نخواهد شد زیرا برخی کشورها 
که ایران را در دایره دشمنان خود قرار داده بود اکنون با تهران روابط برقرار کرده 

و آن را هم پیمانی مهم و ضروری می داند.
نویســنده آورده است: اعلان ایران در تشکیل ائتلاف دریایی بین المللی نقطه 
تحولی مهم و قوی در ایجاد امنیت مشترک برای کشورهای منطقه است و طبق 
معمول تهران با این اقدام آمریکا را سردرگم و تمام محاسبات آن را برهم خواهد 
زد. تشکیل این ائتلاف منجر به خشم رژیم صهیونیستی نیز خواهد شد زیرا این 
رژیم از هر فرصتی استفاده کرده است تا دیگران را علیه ایران و برنامه هسته ای اش 
تحریــک کند اما با توجه به اختلاف رویکرد هایش با آمریکا درخصوص چگونگی 
تعامل با ایران از انجام هرگونه اقدام نظامی عاجز اســت، آمریکا در تعامل با ایران 
همچنان گزینه دیپلماسی را بر گزینه نظامی ترجیح می دهد و به دنبال توافق با 

ایران است، حتی اگر این توافق جزئی باشد و تنها احیای برجام را تضمین کند.
در پایان این گزارش تاکید شده است: تشکیل ائتلاف دریایی یک پروژه امنیتی 
مشترک میان ایران و کشورهای عربی حاشیه خلیج)فارس( است و تحقق این امر 
ضربه سختی به منافع اسرائیل در منطقه خواهد زد، این ائتلاف همچنین منجر به 

افزایش قدرت ایران در منطقه و شکست سلطه آمریکا خواهد شد.
اخیرا امیر دریادار شــهرام ایرانی، فرمانده نیروی دریایی ارتش با بیان این که 
»ائتلاف جدید دریایی با کشورهای منطقه ای و فرامنطقه ای در حال شکل گیری 
است« یادآور شد: ائتلاف دریایی که قبلا با روسیه، چین، عمان و پاکستان شکل 
گرفته بود امروز در حال گســترش است. این ائتلاف با کشور هند و با کشورهای 
منطقه از جمله عربســتان، امارات، قطر، بحرین و عراق به زودی شکل می گیرد. 
با شــکل گیری این ائتلاف به زودی شــاهد عاری بودن منطقه از هرگونه نیروی 

غیرموجه خواهیم بود.
پیش تــر، خبرگزاری وام امارات متحده عربی گزارش داده بود که وزارت امور 
خارجه امارات در بیانیه ای اعلام کرد که امارات دو ماه پیش از مشارکت خود در 

ائتلاف »قدرت دریای متحد« خارج شده بود.
با حضور معاون اول رئیس جمهوری انجام شد

افتتاح ۵۲۴ خانه هلال احمر 
در سراسر كشور

۵۲۴ خانه هلال احمر و ۴۱ پروژه عمرانی شامل ۱۹ پایگاه امداد و 
نجات و ۲۲ پروژه اداری و درمانی دیروز )سه شنبه( با حضور معاون اول 
رئیس جمهوری به طور همزمان در سراسر کشور به بهره برداری رسید.

محمد مخبر در آیین افتتاح پروژه های امدادی و عمرانی جمعیت هلال 
احمر جمهوری اســلامی بــا قدردانی از خدمات صد ســاله هلال احمر در 
خدمت رســانی به مردم و آسیب دیدگان، تاکید کرد: ایثار، از خودگذشتگی، 
شــجاعت، جهاد و دســت گیری در بحران ها و حــوادث و بلایای طبیعی از 
مهم تریــن ویژگی های داوطلبان و امدادگــران برای خدمت به تمام طبقات 

و آحاد جامعه است.
معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه تلاشگران و جهادگران جمعیت 
هلال احمر همواره در هر حادثه و بلایای طبیعی در صف اول خدمت رسانی 
به مردم هستند، تصریح کرد: جمعیت هلال احمر در هر شرایط جغرافیایی 
و آب و هوایی خدمات خود را به مردم ارائه می دهد که قطعاً چنین خدمتی 

اجری ویژه در نزد پروردگار متعال دارد.
مخبر جمعیت هلال احمر جمهوری اسلامی ایران را سازمانی با قابلیت 
خدمت رسانی و کمک به مردم در همه ابعاد مختلف از جمله درمانی، خدماتی، 
امدادی دانســت و ادامه داد: در زمان حوادث هر دســتگاه و سازمانی مامور 
به انجام یک وظیفه مشــخص است، اما این جمعیت هلال احمر است که از 
لحظــات آغازین بروز حوادث تا هر موقع که نیاز باشــد، تمام خدمات مورد 

نیاز را در اختیار مردم و آسیب دیدگان قرار می دهد.
معاون اول رئیس جمهور خاطرنشــان کرد: کارکرد و نقش این ســازمان 
تحت یک نظام دینی و جهادی، متفاوت با ســایر ســازمان های امدادی در 
اقصی نقاط جهان اســت و همین روحیه و فرهنگ دینی و نوعدوستی است 
که این سازمان را در زمره بهترین سازمان های امدادی دنیا قرار داده است.

وی با تجلیل از نقــش پررنگ و خدمات جمعیت هلال احمر جمهوری 
اســلامی ایران به کشورهای منطقه به ویژه در حادثه زلزله ترکیه و سوریه و 
همچنین سایر کشورهای همسایه، تاکید کرد: در سفر اخیر به کشور ترکیه 
مسئولان کشورهای منطقه بدون استثنا از نقش هلال احمر جمهوری اسلامی 

ایران تجلیل و قدردانی کردند.
معاون اول رئیس جمهور با  اشاره به خدمات جمعیت هلال احمر جمهوری 
اسلامی ایران در ایام اربعین حسینی افزود: نقش آفرینی جمعیت هلال احمر 
در ایام اربعین حسینی به خوبی برای آحاد جامعه تبیین نشده است و امسال 
هم با توجه به شــرایط آب و هوایی، رسیدگی به زائران در داخل و خارج از 
کشور با سختی هایی همراه است که باید در این زمینه آمادگی و برنامه ریزی 

بیشتری داشته باشیم.
مخبر همچنین به تفاوت نوع حوادث در کنار حوادث طبیعی  اشــاره و 
تصریح کرد: ماهیت حوادث در جهان در سال های گذشته به تناسب تغییرات 
جوامع و پیشــرفت علم و فناوری تغییر کرده اســت و باید کشور برای بروز 

هرگونه حادثه آمادگی های لازم را پیدا کند.
معاون اول رئیس جمهور تاکید کرد: دولت موظف اســت جمعیت هلال 
احمر را پیش از وقوع حوادث و با رویکرد دانش پژوهی و آینده نگری تقویت 
کند و تمهیدات، تجهیزات و پشــتیبانی لازم را در اختیار این سازمان خدوم 

قرار دهد.

درمکتب امام

هر چه هست؛ اوست
متوجــه به این معنا باشــید که اتکالتان را به خــدا زیاد کنید و 
توجه تان را به خدا زیاد کنید و ما چیزی نیستیم، ما هیچ هستیم. آن 

که هست اوست.
صحیفه امام؛ ج۲۱؛ ص۱۱۷ | جماران؛ ۸شهریور۱۳۶۷

مجلس به »علی آبادی« به عنوان وزیر صمت 
اعتماد كرد

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

دولت روحانی دولت بي ثباتي اقتصاد
و كاهش سرمايه گذاري

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشته در گزارش اقتصادی خود با عنوان » هراس سرمایه در دهه 90«به 
نقل از رئیس کل بانک مرکزی نوشت: »در یک دهه گذشته نااطمیناني هاي متاثر از فضاي بي ثابت 
اقتصاد کشور نقشي مهم در کاهش سرمایه گذاري و تولید و همچنین ترغیب فعالان اقتصادي به 
فعالیت هاي ســفته بازي داشته است. متوسط نرخ رشد سالانه تشکیل سرمایه ثابت ناخالص کل، 
ماشین آلات و ساختمان طي دوره 1391 تا 1400 به ترتیب معادل منفي 6.9، منفي 9.1 و منفي 
5.2 درصد بوده اســت. البته خوشــبختانه در 9 ماهه سال گذشته میزان سرمایه گذاري یا همان 
تشــکیل ســرمایه ثابت ناخالص با رشد 7.7 درصدي رکورد این شاخص را در طول یکسال اخیر 
زده اســت و میزان رشــد اقتصادي در 9 ماهه سال گذشته 3.7 درصد شده است که فاصله قابل 
توجهي با متوســط 0.8 درصدي این شاخص در طول یک دهه اخیر دارد... عامل اصلي تورم در 
دهه 90 در ابتدا ناشي از شوک ارزي بوده است، این شوک باعث ایجاد هراس و ترس در بازارها 

شده و این هراس به فرار سرمایه انجامیده است.«
این اظهارات در حالی است که رکوردزنی دولتِ مورد حمایت اصلاح طلبان در تورم، بیکاری، 
نقدینگــی، ضریب جینی، تصمیم غلط و غیرکارشناســی دلار 4200 تومانی، اجرای غلط طرح 
سهمیه بندی بنزین، حذف کارت سوخت، بی عملی در ساخت مسکن، عدم مدیریت صحیح بازار 
خودرو، تورم 43 درصدی، افزایش 8 برابری قیمت دلار، حمایت از مدیران نجومی، توتال، تبعات 
قرارداد کرسنت، و... تنها بخشی از کارنامه غیرقابل دفاع دولت روحانی در دوره 8 سال گذشته است.

اسطوره  سازی از بانیان »ديپلماسی التماسی«!
روزنامه آرمان ملی روز گذشــته در مطلبی نوشت: »محمدجواد ظریف یکی از خادم ترین و 
مردمی ترین وزرای بعد از انقلاب است که اکنون هم که دیگر در قدرت نیست از جایگاه خوبی در 
نزد مردم برخوردار است. این محبوبیت و اثرگذاری کلام موجب می شود که هر بار او به روشنگری 

می پردازد عده ای اقدام به تخریبش  کنند.«
نویســنده این مطلب در ادامه ظریف را به افرادی چون بزرگمهر حکیم و امیرکبیر در تاریخ 
ایران تشــبیه کرده! و نوشته است: » امیدواریم مسئولین در برابر این تخریب ها ایستادگی کنند 
و قدر خادمان به کشور و ملت را بدانند. این تخریب  ها مخرب است زمانی که فرد خادمی مانند  
دکتر ظریف که به ملت خدمت کرد اما به او  برچسب می زنند دیگر چه کسی اطمینان می کند 

که مسئولیتی را عهده گیرد چرا که فردا روزی علیه او نیز تخریب صورت  می گیرد.«
این روزنامه مدعی اصلاحات ادعاهایی را پی در پی در مورد وزیر سابق خارجه مطرح کرده که 
مشخص نیست بر چه اساسی آنها را بیان می کند. »یکی از خادمترین و مردمی ترین وزرای پس 
از انقلاب« ، »جایگاه خوب نزد مردم« و اقدام به »روشــنگری« مواردی اســت که چندان نسبتی 
با وزیر خارجه دولتی که راهبردش »دیپلماسی التماسی« بود و خود اذعان کرد که در مذاکرات 

نتوانسته خطوط قرمز نظام را رعایت کند، ندارد!
محمدجواد ظریف دوســال ابتدایی دولت یازدهم را در تلاش برای توافق با جهانی که البته 
محدود به آمریکا و چند کشور اروپایی بود گذراند و در پس از رسیدن به این توافق که همه مسائل 
کشور وابسته به آن جلوه داده می شد و حداقل قرار بود مسیر تعامل خارجی را برای ما هموار کند، 

اعتراف کرد که »ما هنوز نمی توانیم در انگلیس یک حساب بانکی باز کنیم«
جدای از آنکه رئیس  بانک مرکزی وقت هم دســتاورد شــاهکار محمدجواد ظریف را برای 

اقتصاد »تقریبا هیچ« خواند!
و از همه دردناک تر اینکه به گزارش واشــنگتن اگزماینر، جان کری در سال 2016 در جمع 
کارمندان سفارت آمریکا گفت: خاطره رسیدن به توافق تاریخی 1+5 و ایران و نحوه تسلیم شدن 
وزیــر خارجــه ایرانی ها در برابر آمریکا ، خاطرات خوب و ارزشــمندی برای بازگو کردن در جمع 

نسل های آینده آمریکاست«
کری همچنین گفته بود: برای نوه هایتان تعریف کنید که چگونه در یک اتاق نشستید و ظریف 

را مجبور کردید که در برابر قدرت متقاعدکننده شما تسلیم شود.
ضمن اینکه روزنامه آرمان ملی در حالی از تخریب مســئولین کشور انتقاد می کند که خود 
در تیتر یک همین شماره، در خصوص منصوب شدن محسن رضایی، معاون سابق رئیس جمهور 
به ســمت رئیس  دبیرخانه شورای عالی هماهنگی اقتصادی ، عنوان »سرگرمی جدید آقامحسن« 

را درج کرده است!
آری، مدعیان اصلاحات تنها انتقادی که علیه جریان خودشان باشد را ناروا می دانند و هرگونه 

طعنه، تهمت، حاشیه  سازی و تخریب مخالفین خود را جایز می دانند!

روز گذشته مجلس شورای اسلامی صلاحیت 
عباس علی آبادی را برای تصدی وزارت صمت مورد 
بررسی قرار داد و نمایندگان با ۱۸۷رأی موافق، ۵۸ 
رأی مخالف، ۸ رأی ممتنع و ۲ رأی باطله از مجموع 
۲۵۵ نماینده حاضر در صحن، تصدی وزارتخانه 

صمت را به علی آبادی سپردند.
صبح روز سه شنبه 23 خرداد 1402، جلسه علنی 
مجلس شورای اســلامی به ریاست محمدباقر قالیباف 
آغاز شد و مهم ترین دستورجلسه صحن علنی، بررسی 
 صلاحیت وزیر پیشــنهادی صنعت،معــدن و تجارت

بود.
ابتدا سخنگوی کمیسیون صنایع و معادن، گزارش 
کمیســیون را درباره برنامه های وزیر پیشنهادی قرائت 
کرد. به گفته روح الله عباســپور سخنگوی کمیسیون 
صنایع و معادن، نتایج بررسی تطبیقی برنامه های ارائه 
شده عباس علی آبادی برای تصدی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت با اسناد بالادستی توسط کمیسیون، حکایت از 
آن دارد که پنجاه درصد برنامه های پیشنهادی با احکام 
فوق الذکــر منطبق و چهل و یک درصد موارد همســو 
است. بعلاوه نتایج حاصله نشان می دهد نه درصد )٪9( 

به احکام  اشاره ای نشده است.
طبق گزارشــی که عباســپور قرائت کرد، اعضای 
کمیسیون صنایع و معدن مجلس پس از طرح سؤالات 
متعــدد در ابعاد تخصصی و فنی، مدیریتی و اجرایی و 
شنیدن نظرات علی آبادی، وی را دارای صلاحیت برای 

تصدی وزارت صمت دانستند.
كمیسیون اقتصادی با وزير پیشنهادی موافقت كرد

مهدی طغیانی، ســخنگوی کمیسیون اقتصادی 
نیز گزارشــی از بررســی برنامه های وزیر پیشنهادی 
در این کمیســیون قرائت کرد. بــه گفته وی، تنظیم 
بازار کالاهای اساســی، ارتقاء تجــارت جهانی ایران، 
انتخاب افراد توانمند در عرصه تجارت خارجی، حذف 
قیمت دستوری، همچنین تبدیل وظایف وزارتخانه از 
تصدی گری به سیاســت گذاری و تنظیم گری در کنار 
کارآمد سازی ســاختار بازار و برنامه ریزی جامع برای 
بنگاه های خرد و متوســط از جملــه برنامه های وزیر 

پیشنهادی بوده است.
طغیانی در ادامه با اشاره به اولویت های کمیسیون  
اقتصادی برای وزارت صمت یادآور شــد: اجرای قوانین 
معطــل مانده، تعیین رایزنان خارج از کشــور همراه با 
بازنگــری در مأموریت آنها، اســتفاده از ظرفیت اتاق 
بازرگانــی، همکاری بــا وزارت خارجه بــرای تقویت 
دیپلماسی اقتصادی، استفاده از ظرفیت دانش بنیان برای 
تقویت خدمات فنی و مهندسی این وزارتخانه، تفکیک 
بنگاه  داری از اقتصاد ملی مانند شــرکت های صنعتی و 
معدنی، اصلاح سیاست های تجاری و تعرفه ای به منظور 
ارتقاء کیفیت و رقابت میان کالاهای داخلی و ساماندهی 
وضعیت بورس کالا از مهم ترین خواسته های کمیسیون 

اقتصادی از وزارت صمت بود.
ســخنگوی کمیســیون اقتصادی مجلس شورای 
اســلامی در پایان نظر نهایی کمیسیون متبوع خود را 
اعلام و خاطر نشــان کرد: اعضای کمیسیون با اکثریت 
آراء عباس علی آبــادی را به عنوان گزینه مقبول برای 

تصدی  وزارت صمت معرفی کردند.
نظری: تعامل علی آبادی با مجلس

 ضعیف خواهد بود
پــس از اعلام نظــر کمیســیون های اقتصادی و 
صنایــع و معادن درباره عباس علــی آبادی، نوبت به 
نطق مخالفین و موافقین وی رسید. سیدغنی نظری، 
نماینده مخالف وزیر پیشنهادی اظهار داشت: برنامه های 
آقای علی آبادی حاکی از بی توجهی به مناطق محروم 
است آیا همچنان شرکت هایی همچون ایدرو و ایمیدرو 
می خواهند در مناطق محروم سرمایه  گذاری نکنند و 

مردم در این مناطق با مشکلات مواجه باشند؟
نماینده مردم خلخال و کوثر تاکید کرد: ایشان در 
حوزه بخش خصوصی موفق بودند و بنده منکر آن نیستم 
اما به عنوان یک دولتمرد ثابت نشدند که تعامل شان با 
مجلس چگونه خواهد بود، روز گذشته در حین بررسی 
برنامه وی در کمیسیون اقتصادی هیچ توجهی به اعضا 
نداشــتند و این نشان دهنده ضعیف بودن تعامل وی با 

مجلس است.
عسگری: وزير پیشنهادی نسبت خود را

 با اقتصاد نئولیبرال مشخص كند
مهدی عســگری دیگر نماینده مخالف علی آبادی 
نیز اظهار داشــت: وزیر پیشنهادی در برنامه های خود 
بر یک ســری کلید واژه ها تاکید کردند مثل این که نرخ 
ارز را به قیمت بازار تعیین خواهد کرد و از سوی دیگر 
قیمت گذاری دستوری حذف می شود و یارانه های پنهان 
هدفمند خواهند شد. این کلید واژه ها شباهت زیادی با 
تفکر اقتصاد سرمایه  داری و آنچه که سال ها در سه دهه 

اخیر به اقتصاد کشور تحمیل شده است دارد.
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: انتظار می رود وزیر پیشنهادی نسبت خود را با تفکر 
اقتصاد نئولیبرال مشخص کند. آیا برای مدیریت خود از 
صاحبان این تفکر و حلقه نیاوران بهره  خواهند برد؟ بنده 
راجع به ارز از ایشان سؤال کردم و ایشان تاکید داشتند 
کــه نرخ ارز را به نرخ بازار آزاد تک نرخی خواهند کرد. 
سؤال این است که با کدام بازار قرار است تک نرخی شود؟ 
تجربه رئیس کل سابق بانک مرکزی را فراموش نکنید.

دهمرده: 
علی آبادی اهل ابتکار،نوآوری و شجاعت است

حبیب الله دهمــرده نماینده زابل از موافقین وزیر 
پیشنهادی صمت بود. وی ریسک پذیری و خطرپذیری 
را از ویژگی های علی آبادی دانست و گفت: او شجاع است 
و می تواند »نه« بگوید و اهل رانت و باج دادن نیست و 

عملیاتی کار می کند.
وی تاکید کرد: بنده برنامه های وزیر پیشــنهادی 
صنعت، معدن و تجارت را مطالعه کرده و او را می شناسم 
اهل ابتکار، نوآوری و شــجاعت است و برنامه هایش هم 
مبتنی بر واقعیت است لذا از نمایندگان می خواهم که 

به او رای دهند.
زاهدی: وزير پیشنهادی

 با بخش خصوصی آشنايی نزديک دارد
محمدمهدی زاهدی، نماینده مردم کرمان و راور در 
مجلس شــورای اسلامی در موافقت با وزیر پیشنهادی 
صمت با اشــاره به سوابق خدمتی وزیر پیشنهادی بیان 
کرد: سد سازی، تونل  سازی، برج  سازی، حضور در تولید 
صنایع دفاعی، ساخت نیروگاه های پیشرفته، لوکوموتیو 
و شــروع عملیات برای خودروهای برقی، بهره برداری، 
بهره وری و بهینه  سازی از جمله اقدامات آقای علی آبادی 
است. مقامات عالی کشور از عملکرد مپنا تجلیل به عمل 
آورده اند و یکی از ویژگی های خوب وزیر پیشنهادی این 

است که با بخش خصوصی آشنایی نزدیکی دارد.

وی با اشاره به برنامه های راهبردی وزیر پیشنهادی 
بیــان کرد: برنامه های راهبردی او با تکیه بر بهره گیری 
فناوری های نو و توجه به صنعت دیجیتال نسل چهارم 
است که بسیاری از مدیران کشور حتی با واژگان صنعت 
دیجیتال نسل چهارم آشنایی ندارند اما علی آبادی به ریز 
در برنامه های خود به این نســل از فناوری توجه کرده 
است. او در مپنا نشان داد توانمندی بهره گیری و هدایت 
به سمت صنعت دیجیتال را دارد و باید از حضور چنین 

شخصی استقبال کنیم.
علی آبادی: طرح جامعی

 برای بهبود وضعیت خودرو ارائه خواهم كرد
پس از سخنان موافقین و مخالفین ، وزیر پیشنهادی 
در دفاع از برنامه های خود ســخن گفت. وی در صحن 
علنی مجلس اظهار داشت: برنامه راهبردی ما تاکید بر 
صنعت صادرات محور اســت 8 اســتراتژی خیلی مهم 
در این رابطه ذکر شــده که در برنامه های قبلی نبوده 
اســت به عنوان کســی که صنعت را می شناسد و در 
دولت بوده اســت فکر می کنم که راهبردهای باارزشی 
هســتند، ان شــاءلله با تاکید بر آنها کــه یک جزء آن 
حمایت از تولید مشترک با برندهای معتبر بین المللی 
اســت بتوانیم به نتیجه مطلوب برسیم. استراتژی دوم 
 توســعه زیر ســاخت های کشــور از طریق دیپلماسی

تجاری _ اقتصادی است.
گزینه پیشنهادی تصدی گری وزارت صمت افزود: 
نباید از کشــوری،کالایی را وارد کنیم ولی محصولی به 
آن صادر نکنیم. بایــد بتوانیم ابتدا در بازار منطقه اعم 
از روسیه، ترکیه، عراق، کشورهای حاشیه خلیج فارس، 
پاکستان و افغانستان ارتباط ارگانیک و اقتصاد صنعتی 
برقرار کنیم تا بتوانیم کالاهایی که در آنها مزیت نسبی 
داریم بفروش برسانیم و کالایی ها که مزیت نسبی بالایی 
دارند را از آنها بخریم. این مســئله در موضوع خودرو، 
گندم، برنج،  یخچال و خیلی از کالاها وجود دارد. اگر با 

دنیا تعامل نداشته باشیم دچار مشکل می شویم.
وی در مورد قیمت گذاری دستوری نیز گفت: باید 
با در نظرگرفتن پارامترها تنظیم گری صورت بگیرد. در 
حوزه تجارت ابتدا باید بپذیریم که در سیستم کار کنیم 
اگر این مسئله را قبول نداشته باشیم نباید شک کنیم که 
موفقیت در دسترس نیست، وزارتخانه های مرتبط باید 
در حکمرانی واحد مدیریت شوند تا بتوانیم زنجیره ای از 

ارزش افزوده را برقرار کنیم.
علی آبادی در سخنان خود تصریح کرد: »جذب و 
حمایت از سرمایه گذاری خارجی با  بهره گیری حداکثری 
از دیپلماسی تجاری و اقتصادی« راهبردی اساسی است 
که همواره گفته شــده ولی کمتر به آن توجه می کنیم. 
تســهیل مبادلات و ساده  سازی قوانین و بهبود فضای 
تجاری کشور نیز در دستور کار قرار دارد؛ مقررات دست 
و پا گیر زیادی وجود دارد، باید تسهیل گری را پی گیری 

کنیم و موانع را از پیش رویِ صنعت گران برداریم.
گزینه پیشــنهادی تصدی گــری وزارت صمت در 
مورد وضعیت خودرو اظهار داشــت: طرح جامعی برای 

بهبود وضعیت خودرو ارائه خواهم کرد. به شما اطمینان 
می دهم این مشــکل را می شود به زودی حل کرد چرا 
که راه حل های هوشمندانه ای برای حل آن وجود دارد؛ 
هم استفاده از واردات هوشمند و به موقع برای تنظیم 
بازار و هم استفاده از همکاری های تخصصی با بنگاه های 
بزرگ به شــکلی که به تولید مشترک برسیم و بتوانیم 
محصولاتمان را صادر کنیم. باید تولید را افزایش دهیم؛ 
یکی از راه های پایین آوردن قیمت تمرکز بر افزایش تولید 

است که بحث بسیار مهمی بشمار می رود.
رای اعتماد وكلای ملت به علی آبادی

در نهایــت پس از ســخنان موافقین و مخالفین و 
دفاعیات وزیر پیشنهادی، صلاحیت عباس علی آبادی به 
رای گذاشته شد و وکلای ملت با  187 رأی موافق، 58 
رأی مخالــف، 8 رأی ممتنع و 2 رأی باطله از مجموع 
255 نماینده حاضر در صحن، تصدی وزارتخانه صمت 

را به علی آبادی سپردند.
گفتنی است در جلسه دیروز مجلس، آیت الله رئیسی 
به علت سفر به آمریکای لاتین امکان حضور در مجلس 
و دفاع از وزیر پیشنهادی خود را نداشت و مخبر معاون 
اول رئیس جمهور، اسماعیلی رئیس دفتر رئیس جمهور، 
اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی، محرابیان وزیر نیرو 
و مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در بهارستان 

حضور داشتند.
مجلس دوفوريت لايحه عفاف و حجاب را

 رد كرد
روز گذشته نمایندگان مجلس با یک فوریت لایحه 
عفــاف و حجاب موافقت نمودنــد. محمدباقر قالیباف 
رئیس مجلس شورای اسلامی پس از تصویب یک فوریت 
این لایحه، اظهار داشــت: هیچ شکی نیست که لایحه 
عفاف و حجاب از اولویت های اول جامعه امروز ماست و 
وظیفه ماست که در مجلس در این مورد تلاش کنیم.

وی بیان کرد: یک فوریتی شدن این لایحه به معنای 
آن نیســت که مجلس برای این موضوع اولویتی قائل 
نیســت، بلکه به منظور فرصت بیشتر برای بررسی این 
لایحه، دوفوریت آن را به یک فوریت تغییر داده اســت. 
واقعیت این است که این لایحه فقط جنبه جرم انگاری 
داشــته، در حالی که موضوع مربوط به حجاب قبل از 
اینکه بحث قضائی و جرم انگاری داشته باشد، یک بحث 
فرهنگی، اجتماعی، شرعی و یک بحث فلسفی است و 
از همه مهم تر یک موضوع هویتی ما در انقلاب اسلامی 
و ایران عزیز است و بحث تمدنی ما محسوب می شود.

قالیباف گفت: حتماً عده ای هستند که معارض این 
موضوع هستند و با حجاب دشمنی می کنند که باید با 
آنان برخورد قضائی و قهری داشته باشیم. غافل نشوید 
که آموزش و پرورش و صدا و سیما در این جا مهم هستند 
و دستگاه های فرهنگی نیز وظیفه دارند. در گزارشی که 
کمیسیون فرهنگی قرائت کرد، 32 دستگاه که وظیفه 
فرهنگی و اجتماعی دارند در این موضوع قصور داشته اند، 
باید قانون قوی و جامعی بنویسیم و وظیفه خودمان را 

به درستی عمل کنیم.

بقیه از صفحه ۳
رئیسی با تاکید بر اینکه ظرفیت های به کار 
گرفته نشــده قابل ملاحظه ای بــرای افزایش 
مبادلات اقتصادی میــان ایران و ونزوئلا وجود 
دارد، راه تحقق مناسبات 20 میلیارد دلاری را 
فعالیت و ســرمایه گذاری جدی میان دو کشور 

عنوان کرد.
رئیس جمهور وظایف ســفرای ایران، دفاتر 
بازرگانی، خانه علم و فناوری و تمامی بخش های 
فعال در حوزه های صنعت، معدن و امور بانکی 
را تســهیل امور تجاری میان دو کشــور و حل 

مشکلات شرکت های ایرانی دانست.
بازديد رئیسی از فروشگاه ايرانی »مگاسیس«

در كاراكاس
رئیســی همچنیــن بــه منظور بررســی 
ظرفیت هــای موجــود در ونزوئلا جهت عرضه 
کالاهــای تولید ایــران، در فروشــگاه ایرانی 
»مگاســیس« حضور یافت و ضمــن بازدید از 
بخش های مختلف این فروشــگاه با مدیران آن 

گفت وگو کرد.
در ایــن بازدید رئیس جمهور با  اشــاره به 
اهمیــت بازار ونزوئــلا و صــادرات تولیدات و 

محصولات ایرانی به این کشــور، دستوراتی در 
جهت رفع موانع موجود صادر کرد.

فروشگاه مگاســیس از مرداد ماه 1399 با 
افتتاح یک شعبه، کار خود را در کاراکاس آغاز 
و با هدف تســهیل امور تجــاری میان ایران و 
ونزوئلا و فروش هزاران قلم کالای ایرانی، حدود 
500  اشتغال مستقیم و غیرمستقیم در کاراکاس 

ایجاد کرده است.
 رئیسی از نمايشگاه علم  و فناوری دستاوردهای ايرانی 

در كاراكاس بازديد كرد
رئیس جمهور همچنین صبح دیروز سه شنبه 
به وقــت محلی، بــه منظور تســهیل حضور 
گســترده تر شــرکت های دانش بنیان ایرانی و 
بهره مندی بیشــتر از ظرفیت های بازار ونزوئلا، 
از نمایشگاه دســتاوردهای فعالان دانش بنیان 
و شــرکت های خصوصی ایرانــی در کاراکاس 

بازدید کرد.
در این نمایشــگاه شــرکت های خصوصی 
تولید کننده دارو و تجهیزات پزشکی، کشاورزی، 
دامپروری و... آخرین دســتاوردها و تولیداتی را 
که در بازار ونزوئــلا عرضه کرده اند، به نمایش 

گذاشتند.

با حضور رؤسای جمهور دو کشور صورت گرفت
امضای 19 سند همکاری

 میان ایران و ونزوئلا

سامانه شبیه ساز مراقبت پرواز نیروی هوایی 
ارتش با حضور سردار محمد شیرازی رئیس دفتر 

فرماندهی معظم کل قوا رونمایی شد.
سامانه شبیه ساز مراقبت پرواز ساخت نیروی هوایی 
ارتش صبح دیروز)سه شــنبه 23 خردادماه( با حضور 
ســردار محمد شیرازی رئیس دفتر فرمانده معظم کل 
قــوا، امیر خلبان حمید واحدی فرمانده نیروی هوایی 
ارتش و امیر خلبان محمدرضا مروی نام فرمانده دانشگاه 

هوایی شهید ستاری رونمایی شد.
این ســامانه قادر اســت تا تمام شرایط یک برج 
مراقبت از قبیل؛ شرایط آب و هوایی، ساعت و صحنه 

واقعی یک فرودگاه را شبیه  سازی کند.
شبیه ساز مراقبت پرواز جهت آموزش دانشجویان 
کارشناســی و کارشناسی ارشد و همچنین دوره های 
حین خدمت افســران عملیات مراقبت پرواز استفاده 

می شود.
ســامانه مذکور یــک مجموعه متشــکل از پنج 
شبیه ســاز اســت که برج مراقبت پرواز، رادار تقرب 

فرودگاهی و رادار کنترل هواپیما را شامل می شود.
سردار شیرازی: ايران به قدرت بازدارندگی

در جهان رسیده  است
سردار محمد شیرازی، رئیس دفتر فرماندهی معظم 
کل قوا در همایش تبیین فرمایشات رهبر معظم انقلاب 
که به میزبانی دانشــگاه هوایی شــهید ستاری برگزار 
شد، گفت: دانشگاه شهید ستاری بنیان گذار اقدامات 
 اندیشمندانه و خودکفایی است و اگر به تدابیر فرمانده 
کل قوا در همین دانشــگاه توجه کنیم، تابلو پیشرفت 

کشور مشخص می شود.
بــه گزارش مهــر، وی افزود: مراســم 19 بهمن، 
فرصت های بسیار مغتنمی است و مقام معظم رهبری 
هم هر ســال می فرمایند که این مراسم سر جای خود 
باشد. ایشان فرمودند 19 بهمن، پیش قراول 22 بهمن 

بوده است ولی به این موضوع کم پرداختیم.
رئیس دفتر فرماندهــی معظم کل قوا گفت: تمام 
تکیــه طاغوت به ارتش بود و وقتــی کارکنان نیروی 
هوایی با امام خمینی)ره( دیدار کردند، قدرت طاغوت 

شکست. این دیدار یک کار انقلابی بود.
ســردار شیرازی ادامه داد: به کلمه کلمه تدابیر و 
فرمایشات رهبری در روز 19 بهمن هر سال باید توجه 
داشت و برای آن همایش برگزار کرد و مقاله داد تا به 

عمق تدابیر ایشان پی ببریم.
رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا بیان کرد: تدابیر 
رهبر معظم انقلاب، همه جانبه، عمیق، مستند و براساس 
مبانی است و ما باید آنها را درک کرده و اجرا کنیم. از 
سویی تا زمینه اجرای تدابیر نباشد، ایشان به آن  اشاره 
نمی کنند. ایشــان تاکید دارند در هر کاری باید همه 

جوانب آن دیده شود و کار باید سر وقت انجام شود.
وی با بیان اینکه پس از پیروزی انقلاب اسلامی، 
خودکفایی را شــروع کردیم و این کار از نیروی هوایی 
آغاز شد، عنوان کرد: قطعات و هواپیما در همین دانشگاه 
ستاری ساخته می شود. خودکفایی و بومی سازی موجب 
شده که امروز به قدرت بازدارندگی نه در منطقه بلکه 

در جهان رسیده ایم.
رئیس دفتر فرماندهی معظم کل قوا افزود: مطالبه 
رهبر انقلاب این است که امروز به توانمندی و ظرفیت 
خود بپردازیم. اتکای ایشــان به نیروی انسانی است و 
نیروی انسانی ما در ارتش باید به شهید ستاری تبدیل 
شــود. این مهم، شدنی است. البته فرمانده معظم کل 
قوا درباره شناخت توان سربازان وظیفه نیز تاکید دارند. 

انتظارات ایشان هم شدنی است.
سردار شیرازی خاطرنشان کرد: میزان رشد علمی 
کشور هم باید سرعت  گیرد. دشمن هم تلاش می کند 
تا ایرانی پیروز نشود و هرچه ما موفق تر شویم دشمن 

بیشتر مایوس می شود.
امیر واحدی: در حال طراحی و ساخت

 موتورهای هوايی توربینی و پیستونی هستیم
همچنین امیر خلبان حمید واحدی فرمانده نیروی 

هوایی ارتش نیز طی ســخنانی در این همایش گفت: 
نوزدهم بهمن ماه و شرفیابی هایی که از سال 57 تاکنون 
به صورت مداوم انجام شــده، برای ما صرفا یک حرکت 
نمادین و بازآفرینی یک واقعه تاریخی نیست بلکه هر یک 
از دیدارها یک بیعت نو، تجدد، آرمان، یک حیات جدید 

و تزریق خون تازه ای در رگ های نیروی هوایی است.
وی ادامه داد: رهنمودها، تدابیر،  اشارات و فرماندهی 
معظــم کل قوا در این دیدارها با  اشــراف عمیق، نگاه 
تیزبین و دوراندیشــی که دارند، راهبردهای ما تلقی 
می شــوند. در واقع، این بیانات مشخص کننده مسیر 

حرکت ما هستند. 
فرمانــده نیروی هوایی ارتش با بیان اینکه اعتقاد 
فرماندهان و مدیران و کارکنان سختکوش نهاجا این 
اســت که ســال کاری ما از 19 بهمن هر ســال آغاز 
می شود، تصریح کرد: توجه به فرمایشات معظم له در 
طول سال های متمادی در شرفیابی های 19 بهمن ماه، 
منشور کاملی از بایسته ها را پیش روی ما قرار می دهد.
وی افزود: ایمان، ولایت مداری، مدیریت جهادی، 
رصد محیطی و تهدیدشناســی و دیده بانی تهدیدات، 
توجه به فناوری های برترساز در حوزه های فاوا، سایبر و 
جنگال توجه به دو حوزه پرنده های با سرنشین و بدون 
سرنشین جزو مولفه های ارزشمند مدیریتی مورد تاکید 

حضرت آقا هستند.
امیر واحــدی گفت: بهینه ســازی و بهســازی، 
غنا بخشــی به آموزش هــا، مهــارت ورزی و آموزش 
حین خدمت کارکنان فنی و پــروازی، آینده پژوهی، 
استعدادیابی، شایسته گزینی و توجه به سرمایه انسانی 

به عنوان موتور پیشــران توسعه و رشد نیز جزو سایر 
مولفه های مدیریتی ارزشمندی هستند که مورد تاکید 

و توجه حضرت آقا قرار گرفته اند.
فرمانده نیروی هوایی ارتش بیان کرد: در سال های 
اخیر ضمن استمرار مسیر حرکت فرماندهان سختکوش 
ســابق نهاجا در راســتای مطالبات فرماندهی معظم 
کل قــوا علاوه بر تشــکیل قرارگاه های دانش بنیان به 
نشان یابی نخبگان برای جذب و استخدام ایشان توجه 

جدی شده است.
وی ادامه داد: همچنین در اجرای فرمان حضرت 
آقا در زمینه طراحی و ســاخت موتورهای توربینی و 
پیستونی، تولید فیوزهای هوشمند با هدف ارتقای توان 
نقطه زنی در لایه های مورد نظر، ارتقای ناوگان پهپادی، 
طراحی و ساخت انواع شبیه سازها، انواع اخلالگرهای 
راداری و رادیویی هواپایه و زمین پایه، بازآماد و تعمیر 
انواع هواپیماها، مهارت محور نمودن آموزش ها و  اشراف 
اطلاعاتی در منطقه خلیج فارس و دریای عمان اقدامات 

اثربخشی صورت گرفته است.
امیر واحدی در پایان خاطرنشــان کرد: به اعتقاد 
خــودم به عنوان ســرباز و امانت دار اعتمــاد ولی امر 
در نیروی هوایــی، مهم ترین توجه و تاکید ایشــان، 
عدم قناعت بــه وضعیت موجود و حرکت جهادی در 
همه حوزه هاســت که در این راستا همه همکارانم در 
حوزه های مختلف هم قسم شده و با عزمی جزم برای 
ســپردن نیروی هوایی جهش یافتــه و در تراز نظام و 
انقلاب اسلامی، به نسل با انگیزه و انقلابی پس از خود 

تلاش می کنند.

سامانه شبیه ساز مراقبت پرواز نیروی هوایی ارتش رونمایی شد

که  کرد  اعــلام  عراقی  منبــع  یک 
نخســت وزیر عراق و رئیس جمهور مصر 
درخصوص وســاطت بغداد میان تهران و 

قاهره تبادل نظر کردند.
یک منبع عراقی که به همراه محمد شیاع 
السودانی، نخست وزیر عراق به قاهره سفر کرده 
اســت در گفت وگو با العربی الجدید تاکید کرد 
که السودانی و عبدالفتاح السیسی، رئیس جمهور 
عراق در رایزنی های خود به مســائل سیاســی 
مشــخصی از جمله وساطت بغداد میان ایران و 

مصر و اهمیت تداوم آن پرداختند.
روز دوشنبه نیز یک منبع دولتی عراقی در 
گفت وگو با العربی الجدید اعلام کرد که محمد 
شــیاع السودانی در سفرش به مصر درخصوص 
وســاطت بغداد میــان تهران و قاهــره رایزنی 

خواهد کرد.
اخیرا عبدالله بن ناصر الرحبی، سفیر عمان 
در مصر در گفت وگو با اسپوتنیک اعلام کرد که 
بعد از میانجیگری های مســقط، ایران بار دیگر 
آمادگی اش برای از ســرگیری روابط با مصر را 

اعلام کرد.
وی گفت: طی سفر سلطان هیثم بن طارق، 
پادشاه عمان به تهران بعد از سفری که به قاهره 
انجام داده بود، ایران بار دیگر اعلام کرد که قصد 
دارد اختلافات را کنار بگذارد و روابطش با مصر 
را از ســربگیرد و این امر در راستای منافع تمام 

منطقه خواهد بود.
سفیر عمان در قاهره با  اشاره به  اشتراکات 
سیاسی کشورش با مصر خاطرنشان کرد که در 
سفر سلطان هیثم بن طارق به مصر به موضوع 

از سرگیری روابط تهران و قاهره پرداخته شد.
برخی منابع مصری نیز اخیرا در گفت وگو 
با الشرق الاوســط با  اشــاره به رغبت و تمایل 

ایران برای از ســرگیری روابــط با قاهره تاکید 
 کردنــد که مصــر از این مســئله اســتقبال

می کند.
این منابع آگاه اعلام کردند که قاهره امیدوار 
اســت روابط دوجانبه اش با تهران تقویت شود 
به گونه ای که این روابط هماهنگ با سیاســت 

منطقه ای مصر باشد.
این منابع با اشــاره به مواضع مســئولان 
و مقامــات ایرانــی و در راس آنهــا حســین 
امیرعبداللهیان، وزیر خارجه ایران تاکید کردند 
که ســیگنال های مثبت و مکــرر ایران برای از 
سرگیری روابط با قاهره در سطح جهان خبرساز 

شده است.
همچنین نبیل فهمی، وزیر خارجه پیشین 
مصــر در گفت وگو با الشرق الاوســط گفت که 
گزارش های منتشر شده درخصوص تمایل مصر 
برای برقراری روابط با ایران یک موضع ابتدایی 
اســت، به نظر می رســد که دو طرف ایرانی و 
مصری تمایل دارند که روابط شــان را گسترش 
دهند و ایران اخیرا مواضع زیادی در این زمینه 

داشته است.
منابع سیاسی عراقی نیز اخیرا در گفت وگو 
با روسیاالیوم به جزئیات سفر عمار حکیم، رهبر 
جریان حکمت ملی عراق بــه قاهره و دیدار با 

مقامات ارشد مصر پرداختند.
این منابع با  اشــاره به چند نشست امنیتی 
میان مســئولان ایرانی و مصری در بغداد اعلام 
کردند کــه عمار حکیــم پیام ایــران برای از 
سرگیری روابط با مصر را به عبدالفتاح سیسی، 

رئیس جمهور این کشور منتقل کرده است.
منابع عراقــی افزودند که پیام ایران مثبت 
بوده است و پاســخ عبدالفتاح السیسی در این 

خصوص نیز مثبت بوده است.

یک منبع عراقی اعلام کرد

رایزنی السودانی و السیسی 
درخصوص وساطت بغداد میان تهران و قاهره

معاون حقوقی رئیس جمهور گفت: پرونده ای 
در دادگاه بین المللی دادگستری داریم که در 
مورد تحریم اســت؛ این پرونده ده جلد دارد 

که یک موضوع بحث بیماران تالاسمی است.
محمد دهقان معــاون حقوقی رئیس جمهور با  
اشاره به تاثیر تحریم در جان باختن بیماران تالاسمی 
گفت: پرونده ای در دادگاه بین المللی دادگســتری 
داریم که در مورد تحریم است؛ این پرونده ده جلد 
دارد که اسنادِ آثار تحریم بر سلامت، رفاه و زندگی 

مردم در آن آماده شده است.

وی بــا بیــان اینکه این اســناد تحویل دیوان 
دادگستری بین المللی شده است و وکلای بین المللیِ 
ما روی موضوع کاملا مســلط هستند، افزود: یک 
موضوع بحث بیماران تالاســمی اســت که اسناد 
آن آماده شــده اســت و به دنبال این هستیم که 
تحریم های آمریــکا از آن منظر نیز مورد پی گیری 

قرار گیرد. 
دهقان گفت: شــاید از دیدگاه حقوق بشــری 
توسط وزارت امور خارجه اقداماتی انجام شده باشد 
باید پرسیده شود احتمالا ستاد حقوق بشر و وزارت 

امور خارجه احتمالا پی گیری کرده اند.
 وی افزود: ما مســئول دعوا هســتیم و آن را 
مدیریــت می کنیم اما جایی که بحث دیپلماســی 

باشد دستگاه وزارت خارجه کار را دنبال می کنند.
 معاون حقوقی رئیس جمهــور در گفت وگو با 
فارس بــا تاکید بر پی گیــری جان باختن بیماران 
تالاسمی گفت: حتما؛ اسناد این مسئله را در لایحه 
تحریم جمــع آوری کرده ایم و لایحــه ای که الان 
داریم بخشــی از آن مربوط به تحریم های کالاهای 
بشردوستانه است که به عنوان بندهایی از لایحه ما 

در دعوای تحریم مطرح شــده است که ان شاالله در 
دیوان دادگستری بین المللی مطرح می شود.

گفتنی اســت رئیس  انجمن حمایت از بیماران 
تالاسمی گفته بود: به دلیل تحریم ها علیه کشورمان، 
662 بیمار مبتلا به این بیماری در یک ســال اخیر 
جان خود را از دســت دادند. برخی از افراد مبتلا به 
تالاسمی به دلیل اینکه سیستم بدنی شان مقاوم به 
درمان است باید برای همیشه برند خارجی مصرف 
کنند که به دلیل تحریم دارو دچار مشکلات اساسی 

شده اند.

دهقان:

 اسناد جان باختن بیماران تالاسمی بر اثر تحریم دارویی آمریکا تحویل دادگاه لاهه شده است
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